
Zápis ze zasedání Školské rady ZŠ Školní 700, Praha 4 

dne 23. 6. 2023 
 

Přítomní členové:  

RNDr. Tomáš Hrdinka, Ph.D. 

Mgr. Jan Slanina 

Mgr. Irena Tauberová  

Mgr. Ondřej Kundra 

Bc. Kamila Prousková 

Omluvení členové: 

Mgr. Jana Kočová  

Host:  

Mgr. Jiří Vybíral  

 

Program:  

1. Zahájení  

2. Branická zahrada pro ZŠ Školní 

3. Rekonstrukce prostranství u vstupu do školní budovy 1 

4. Údržba hřiště 

5. Změny v  pedagogického sboru 

 

1. Jednání školské rady zahájila Bc. Prousková a konstatovala, že školská rada je usnášeníschopná. Přítomní byli 
seznámeni s programem zasedání ŠR a souhlasili s ním. 

 

2. Školské radě byl Mgr. Vybíralem představen záměr vybudovat zahradu/hřiště za historickou budovou. 
Současné hřiště je pro potřeby celé školy malé, s minimem stínu atd. Na novém hřišti by měla být venkovní učebna, 
využilo by se přírodního terénu, stromů. Projekt je na míru tomuto místu a jednotlivé prvky jsou inspirovány 
Braníkem. Celý projekt by byl cca za 14 milionů. Asi bude třeba ho rozdělit na menší etapy. RNDr. Hrdinka zjišťuje 
možnosti financování z různých dotačních programů. Komunitní zahrada bude seznámena se záměrem studie, budou 
jednat o dalším vývoji. Diskuse ohledně možnosti hledání místa pro komunitní zahradu někde jinde (např. 
Dominikánský dvůr). Možnost udělat v dohledné době základní úpravy terénu, umístit jednoduchou plachtu pro 
zastínění tak, aby mohla být brzy používána západní část pozemku. Možnost spoluúčasti MČ, školy a SRPŠ. 



 

3. Rekonstrukce prostranství u vstupu do školní budovy 1 řeší RNDr. Hrdinka, snad by to mohlo proběhnout 
příští rok. Jedná se o rozbitý povrch a schody u vstupu do školy. 

 

4. Údržba hřiště za budovou 1 by měla proběhnout v září/říjnu formou brigády a spoluúčasti SRPŠ. Organizuje 
Mgr. Vybíral. 

 

5. V příštím školním roce nastoupí noví učitelé matematiky a informatiky. Nábor nových učitelů zejména s 
touto aprobací je velmi náročný. Děkujeme za osobní angažovanost rodičů, kterým se podařilo propojit vhodné 
uchazeče s vedením školy. Diskuse o možnostech zřizovatele podporovat nábor nových zaměstnanců. Učitelé chybí 
na mnoha školách zřizovaných MČ, navzájem si konkurují. Snaha nabízet zrekonstruované byty v majetku MČ 
učitelům jako benefit. 

 

 

Zapsala: Bc. Kamila Prousková; ověřila a schválila: Mgr. Irena Tauberová 

 

 

 


